
It’s Mike’s 

Това е на Майк 

Стр.91 

Окончанието ‚S се използва, за отношение на собственост, притежание. Произнася се по 

същият начин като при множественото число на съществителните. Поставя се след 

съществително име.  

Примери: Philip’s car – колата на Филип 

                    Jane’s hair – косата на Джейн 

                    Tom’s friend – приятелят на Том 

                 

1.Listen, read and say. – Слушай, прочети и кажи. 

Whose books are these? – На кого са тези книги. 

They are Rosie’s. – Те са на Роузи. 

Whose kite is this? – На кого е това хвърчило? 

It’s Bob’s. – То е на Боб. 

2.Listen and say. Слушай и кажи/ прочети 

Whose kite is this? – На кого е това хвърчило?                                 It’s Fred’s. – На Фред. 

Whose books are these? – На кого са тези книги?                       They are May’s. – На Мей. 

3. Look at the picture then ask and answer. – Виж картинките, задайте въпрси и отговорете. 

Запишете в тетрадките за работа в клас. Задайте въпроси и отговорете с всики картинки. 

Whose kite is this? – На кого е това хвърщило?                   It’s Mia’s. – То е на Мия. 

 

Homework: Упр. 3 от учебника и стр.89 от учебната тетрадка. 


